

Hoogvliet, August 05, 2019

POWER OF ATTORNEY

ДОВЕРЕННОСТЬ

We herewith authorize "PromOilService" LLC (Moscow, Russia) for representing the interests of Peinemann Equipment B.V. on the subject of equipment delivery upon orders in 2019, inclusive distribution of technical and commercial documentation, approval of technical specifications with delivery and payment terms.

Настоящим доверяем ООО "ПромОйлСервис" (г. Москва, Россия) представлять интересы Peinemann Equipment B.V. по вопросам поставки оборудования по заказам в 2019 г., в том числе, представлять техническую и коммерческую документацию, согласовывать технические спецификации, условия поставки и оплаты.

Peinemann Equipment B.V. warranty is fully applicable to the equipment supplied via "PromOilService" LLC

Гарантийные обязательства Peinemann Equipment B.V. распространяются в полном объеме на оборудование, поставляемое через ООО "ПромОйлСервис".

The powers under the present Power of Attorney can not be transferred to third parties.

Полномочия по настоящей Доверенности не могут быть переданы третьим лицам.

The present Power of Attorney is set in force from the date of signing and will be valid until December 31, 2020.

Настоящая Доверенность вступает в силу со дня подписания и действует по 31 декабря 2020 г.

Peinemann Equipment B.V.

Peinemann Equipment b.v.

Nieuwe Langeweg 40

Postbus 189

3194 DG Hoogvliet

Tel: +31 (0)10 - 2955000

Fax: +31 (0)10 - 2955049

Joost Ballieux  
International Sales Manager